

XECRO GmbH  
Siemensstraße 31  
30827 Garbsen  
Germany

<http://xecro.com>  
[info@xecro.com](mailto:info@xecro.com)

+49 5131 97791-0  
+49 5131 97791-99 fax

### Think for technology

XECRO is an independent company with more than 20 years of experience in the sensor industry. XECRO develops, produces and sells industrial sensors and general industrial electronics worldwide.

Over the years, XECRO has expanded its production line to become one of the most comprehensive ranges in the automation industry; focussing on the highest performance available.

XECRO's innovations and the high standard of its technology enable us to produce the thinnest and shortest sensors, quadruple sensing distances, high pressure proof, heatproof, and extremely resistant metal-face proximity switches.

### Global organization

XECRO is one of the world's leading developers and manufacturers of inductive and capacitive technology with customers in Europe, North and Latin America, Asia, Africa, and the Middle East. The organization operates in compliance with the strict rules and directives of ISO 9001:2008.

Our headquarters, situated in a modern 2000 m<sup>2</sup> facility in the vicinity of Hanover, Germany, is home to our Financial and Sales, Research and Development, Customer Support, and Shipping departments. Customers benefit from the synergistic nature of our organization: XECRO produces in Germany and in cooperation with selected strategic production facilities within the European Union.

### Dynamic research and development

Research and Development are the heart of the company. Due to the expertise we have gained from many years of implementing individual solutions, we are able to adapt our products to meet almost any customer need.

If special housings are required, then we design them in 3D. XECRO has rapid prototyping for any shape and can provide IGES or STEP files in advance to check that the planned integration will be possible.

All XECRO products are built to the highest accuracy and are fully tested after production. The **CE** marking on the products shows the conformity to EU and EN standards and directives.

### Technikorientiertes Denken

XECRO ist ein unabhängiges Unternehmen mit mehr als 20 Jahren Erfahrung in der Sensorindustrie. XECRO entwickelt, produziert und vertreibt Industriesensoren und allgemeine Industrieelektronik weltweit.

Mit den Jahren hat XECRO seine Produktreihen dahingehend erweitert, dass sie heute zu einer der vollständigsten und leistungsfähigsten in der Automatisierungstechnik zählt.

XECROs Innovation und der hohe Stand seiner Technologie ermöglichen, die dünnsten und kürzesten Sensoren, Sensoren mit vierfachem Normschaltabstand, hochdruck- und hitzefesten Sensoren, sowie Sensoren mit außergewöhnlich widerstandsfähigen Vollmetallgehäusen zu produzieren.

### Weltweite Organisation

XECRO ist einer der führenden Anbieter induktiver und kapazitiver Technologie und beliefert Kunden in Europa, Nord- und Lateinamerika, Asien, Afrika und dem Nahen Osten. Die Organisation arbeitet in Übereinstimmung mit den strengen Vorgaben der ISO 9001:2008.

Unser Hauptsitz nahe Hannover repräsentiert das Zentrum unseres Handelns. Finanzen und Vertrieb, Forschung und Entwicklung, Kundendienst und Versand befinden sich in einem modernen Gebäude mit 2000 m<sup>2</sup>. Kunden profitieren von unserer synergetischen Organisation. XECRO stellt in Deutschland her und in enger Zusammenarbeit mit strategisch ausgewählten Produktionsstätten innerhalb der Europäischen Union.

### Engagierte Forschung und Entwicklung

Forschung und Entwicklung bilden den Schwerpunkt des Unternehmens. Auf Grund in Jahren gewonnener Erfahrungen bei der Implementierung individueller Lösungen sind wir in der Lage, unsere Produkte auf nahezu alle Anforderungen unserer Kunden anzupassen.

Wenn besondere Gehäuse erforderlich sind, dann entwerfen wir diese in 3D. XECRO verfügt über *Rapid Prototyping* für jede Form und kann bereits im Vorfeld IGES- oder STEP-Dateien zur Verfügung stellen, um eine spätere Integration sicherzustellen.

Alle Produkte von XECRO werden mit der höchsten Präzision hergestellt und anschließend vollständig getestet. Die Übereinstimmung der Produkte mit EU- und EN-Standards dokumentiert die **CE**-Kennzeichnung auf allen Produkten.



